

## 01 新引进项目用地扶持

### Land Incentive for Newly Registered Projects

产业用地积极采用弹性出让、先租后让方式供应。重点项目新供应用地可采用“带方案出让”或“标准地”方式供应，实现拿地即开工。重点项目可给予不高于出让地块所在地级别基准地价标准30%的用地扶持。

Industrial land actively adopts the policy of flexible transfer and lease before letting supply. The new land supply of key projects can be conducted by the way of “Transfer with Scheme” or “Standard Land”, realizing constructing immediately after land-acquirement. For key projects, land incentive subsidy is offered at no higher than 30% of the benchmark land price standard at the local level of the land transference.

## 02 新引进项目建设扶持

### Incentive on the Construction of Newly Registered Projects

对全区经济发展具有全局带动和引领作用，且投资强度和容积率符合要求的新引进工业项目，最高给予固定资产投资10%的建设扶持。

The newly registered industrial projects that have an overall driving and leading role in the economic development of the whole region, whose investment intensity and floor area ratio meet the requirements, will enjoy the construction incentive subsidy of no higher than 10% of the fixed asset investment.



## 03 新引进项目运营扶持

### Operation Incentive for Newly Registered Projects

对于经开区鼓励和支持发展的新引进重点项目，自项目公司设立年度起，连续5年比照企业当年形成地方综合经济贡献量的50%给予运营扶持。

For the newly registered key projects encouraged and supported by the Economic Development Zone, operation incentive will be rendered, for five consecutive years, counting from the establishment year of the project company. The value is 50% of the contribution the enterprise has on the local comprehensive economy in the same year.

## 04 盘活闲置资产扶持

### Incentive for Activating Idle Assets

域内外企业或个人并购、盘活域内固定资产超过1000万的关停企业，并独立设立企业的，按盘活规模给予企业一次性扶持补贴，补贴额度不高于企业当年形成地方综合经济贡献的50%；当盘活企业主营业务收入首次超过2000万元，比照当年企业形成地方综合经济贡献的50%给予企业一次性补贴；当盘活企业新增固定资产投资超过5000万元，新增部分可适用新引进工业项目固定资产投资相关扶持政策。

For enterprises or individuals inside or outside the region that acquire and activate the closed-down enterprises with fixed assets exceeding ¥ 10 million in the region, as well as setting up enterprises independently, a one-time incentive subsidy will be granted to the enterprises according to the scale of activation. The subsidy amount is no higher than 50% of the enterprises' contribution to the local comprehensive economy in the current year. When the principal business revenue of the activated enterprise exceeds ¥20 million for the first time, the one-time subsidy will be given to the enterprise according to the 50% of the comprehensive economic contribution by the enterprise in the same year. When the new investment in fixed assets of the activated enterprise goes beyond ¥ 50 million, the new added part can apply to the fixed asset investment related incentive policies of the newly registered industrial projects.

## 05 中小微企业扶持

### Incentive for Micro, Small & Medium-sized Enterprise

对产业契合度高、示范引领性强、成长潜力大的优质中小型企业提供孵化园标准化厂房，并给予房租补贴扶持。

For premium small and medium-sized projects with high industrial compatibility, strong demonstrability and great growth potential, we will provide standardized plants in incubation parks, as well as rent subsidies.



## 06 存量企业经营扶持

### Existing Enterprise Operation Incentive

对当年营业收入达到1亿元以上（含）、5000万元以上（含）到1亿元，3000万元以上（含）到5000万元且同比正增长的重点存量企业，分别比照其当年形成的地方综合经济贡献较上年增长部分的70%、60%、50%给予奖励。如存量企业新增用地项目或新建项目固定资产投资超过5000万元，则新增部分原则上可适用新引进项目相关扶持政策。

Key existing enterprises with operating revenue exceeding ¥ 100 million (including ¥ 100 million), from ¥ 50 million (including) to ¥ 100 million, and from ¥ 30 million (including) to ¥ 50 million, who also meet the requirement of year-on-year positive growth, will be granted bonus which is 70%, 60% and 50% of the contribution they have made to the growth of their local comprehensive economy in the current year, comparing with the previous year. If the existing enterprises has newly added land project, or the new project's fixed asset investment exceeding ¥ 50 million, then, the newly added part can apply to the relevant incentive policies on the newly registered projects in principle.